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Zápis č.  04/2016 (23)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 7. března 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, D. Vítková (10 členů) 

Omluven: Ing. Huba 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, Dr. Lorencová, Dr. Družbíková, Dr. Slavík,  
Bc. Vodinská, Ing. Martínková  

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“ (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve 

Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

6. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů senátu, Ing. Huba se 
z dnešního zasedání omluvil.  

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 03/2016 (22). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/04/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 03/2016 (22) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/04/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 03/2016 (22) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 03/2016 ani na předchozích 

nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/04/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“ (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati  

ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

6. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/04/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 
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1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické 

UTB ve Zlíně za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“ (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a 

inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 

na období 2016 – 2020“. (děkan) 

6. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Zpráva o činnosti Akademického senátu Fakulty 

technologické UTB ve Zlíně za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“ 

(předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o materiálu, který byl dne 1. 3. 2016 projednán  

na zasedání Legislativní komise AS FT. Všechny připomínky byly zapracovány a finální 

verze byla zaslána členům senátu k dnešnímu projednání. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že v materiálu upravil ještě drobné chyby  

a po schválení bude opravený dokument vyvěšen na webové stránky fakulty. 

Příchod tajemnice Bc. Vodinské v 13:09 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala, aby informoval 

o výsledku jednání v rámci zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu na řádném 

zasedání LK AS FT. Po zapracování připomínek lze doporučit materiál k hlasování 

na řádném zasedání AS FT. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/04/2016 

AS FT schválil „Zprávu o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické UTB  

ve Zlíně za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 

PROTI     0 

ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 03/04/2016 

AS FT schválil „Zprávu o činnosti Akademického senátu Fakulty technologické UTB ve Zlíně 

za období od 18. 12. 2014 do 7. 12. 2015“. 

ad 5) Projednání návrhu „Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti Fakulty technologické 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020“. (děkan) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dlouhodobý záměr fakulty (DZ FT) je pro následující 

pětileté období a ze zákona vyplývá, že materiál schvaluje Akademický senát. Materiál 

vychází z DZ UTB ve Zlíně (pro období 2016-2020), který byl schválen AS UTB 

v listopadu 2015. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že materiál půjde následně k projednání na 

zasedání LK AS FT a po zapracování případných připomínek bude materiál zaslán 

členům Vědecké rady FT. Po projednání materiálu ve VR FT bude materiál zpět předán 

k projednání na řádném zasedání AS FT. Pro následující roky lze provést aktualizaci DZ 

FT, na Vedení FT děkan sdělil, že se materiál bude každoročně aktualizovat. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana doc. Buňku, aby představil materiál. 

Děkan doc. Buňka představil DZ FT členům senátu a informoval, že materiál připravil 

proděkan doc. Čermák. Sdělil, že se jedná o plánovací dokument  

pro následující období. Materiál byl projednán na zasedání Vedení FT a byl zaslán 

k připomínkování členům Kolegia děkana. 

Děkan doc. Buňka upřesnil informace o návrhu aktualizovat DZ FT pro každý daný rok. 

Ke konci roku 2016 se začne připravovat aktualizace DZ FT pro rok 2017. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a požádal členy senátu  

o připomínkování. 

 Dr. Egner se dotázala děkana na strategický cíl – materiál a personální struktura, 

zda se dotkne ústavů. 

- Děkan doc. Buňka vysvětlil, že to nelze vyloučit, musí se přihlížet na strukturu 

fakulty, potenciál ústavů a musí se dát šance k rozvíjení. 

 Dr. Egner se dotázala na možnost slučování ústavů. 
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- Děkan doc. Buňka sdělil, že nelze do budoucna vyloučit i tuto variantu, nicméně 

se o této variantě bude nejprve intenzivně diskutovat na všech úrovních. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk doplnil, že vznik, zánik a slučování ústavů podléhá 

projednání na zasedání AS FT. 

 Dr. Egner se dotázala, jakým způsobem si vedení představuje motivaci 

k vyššímu publikování. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že motivací pro publikování bude výše osobního 

ohodnocení. Bude se připravovat změna směrnice, která bude předložena na 

zasedání AS FT k projednání. 

 Dr. Egner se dotázala na vědeckovýzkumné pracovníky a na akademické 

pracovníky (AP). Doporučila kontrolu a případně úpravu formuláře úvazkového 

listu. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že může doporučit úpravu formulářů tak, aby 

odpovídali aktuální situaci. 

 Dr. Egner doporučuje otevřít diskuzi nad podobou úvazkového listu a provést její 

aktualizaci. Nespokojeni jsou zaměstnanci z FT, FAI i FMK. 

Děkan doc. Buňka informoval o změně prorektorů, od 1. března 2016 pověřil rektor UTB 

prof. Petr Sáha výkonem funkce dva nové prorektory. Prof. Roman Prokop byl pověřen 

výkonem funkce prorektora pro celoživotní vzdělávání, výkonem funkce prorektora pro 

pedagogickou činnost byla pověřena prof. Drahomíra Pavelková.   

 Dr. Egner se dotázala na směrnici děkana k dosud nehodnoceným aktivitám 

do úvazkových listů. 

- Prod. doc. Čermák sdělil, že směrnice děkana nebyla dosud vytvořena. 

Započitatelné hodiny se počítají podle směrnice rektora. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že Dr. Egner představila dne 25. 5. 2015 na zasedání  

AS FT „Nehodnocené aktivity AP“. Sdělil, že úvazkové listy byly na Vedení FT u děkana 

doc. Čermáka projednány, ale vše skončilo pouze v podobě návrhu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že děkan seznámil členy Vedení FT se závěry 

auditorského šetření, které proběhlo z důvodu vypsání VŘ na akademického pracovníka. 

Vysvětlil, jak auditorka UTB Ing. Puchtová provádí audit úvazkových listů a z jakých 

materiálů čerpá. 
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 Dr. Egner se dotázala na interní komunikaci, která je zmíněná jako jeden z cílů 

DZ. Dále kvitovala fakt, že byly vytvořeny nové e-mailové adresy pro komunikaci 

s proděkany. 

- Prod. Dr. Lorencová sdělila, že plánuje centrální úložiště, které bude on-line. 

Tento systém bude pod kontrolou a bude zapojen pro vícekomunikační kanály. 

 Dr. Egner se dotázala, zda se jedná o kanály typu Facebook, nebo jiné webové 

stránky. 

- Prod. Dr. Lorencová sdělila, že se to řeší. 

 Dr. Jančová se dotázala na formu kurzů angličtiny pro zaměstnance; zda je možné 

tyto kurzy realizovat v odpoledních hodinách, protože v dopoledních hodinách 

mohou tyto kurzy kolidovat s výukou AP.  

- Prod. doc. Čermák sdělil, že nabídka kurzů pro akademické pracovníky je 

zajištěna z FHS. 

 Ing. Hnátková se dotázala na zkvalitnění výuky v DSP, pedagogické minimum. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že pedagogické minimum je pouze na FHS. Studenti 

DSP jsou zapojeni do projektových týmů, zlepšují si tak komunikační jazykové 

znalosti a publikační činnost. 

 Dr. Rouchal se dotázal na studenty se specifickými poruchami učení. 

- Prod. Dr. Lorencová informovala o studentské výpomoci přes Akademickou 

poradnu. Sdělila, že je zapotřebí požádat studenty, aby pomohli studentům se 

specifickými potřebami. Asistenti studentů vždy budou pouze z dané fakulty. 

 Dr. Rouchal sdělil, že je zapotřebí vybírat asistenty studentů hned na začátku 

roku, nikoliv na poslední chvíli. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že je zapotřebí, aby student sám sdělil, že má problémy 

s výukou. Na zasedání KD FT byli požádáni ředitelé ústavů, aby pomohli při 

sledování těchto studentů. 

- Prod. Dr. Lorencová sdělila, že studenti budou vyplňovat formulář, kde bude 

vydefinováno, jaké poruchy student může mít. 

 Dr. Rouchal se dotázal na odpovědnost asistentů. 
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- Prod. Dr. Lorencová sdělila, že bezpečnost a odpovědnost asistentů bude řešena. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu LK AS FT  
Dr. Rouchala o svolání zasedání LK AS FT. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal požádal členy komise o vyjádření k termínu, který 
navrhuje v pondělí dne 14. 3. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu o zaslání jejich připomínek 
do pondělí 14. 3. 2016 do 10:00 h na adresu předsedy LK AS FT Dr. Rouchala. 

ad 5) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil termín příštího řádného zasedání senátu, které se 

uskuteční v pondělí dne 21. 3. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. Hlavními 

body zasedání bude „Časový plán výuky na akademický rok 2016/2017“ a „Výroční 

zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2015“. 

Děkan doc. Buňka požádal předsedu AS FT Dr. Staňka, aby předložený materiál DZ FT, 

byl na dalším zasedání projednán. 

Požádal členy senátu o jejich vyjádření k předloženému termínu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/04/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční 
v pondělí dne 21. 3. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/04/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční 
v pondělí dne 21. 3. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a informoval o schváleném Rozpočtu 

UTB na zasedání AS UTB. Informoval o ukončení působení členů AS UTB k dnešnímu dni 

a to, že v úterý 8. 3. 2016 proběhne ustavující zasedání nově zvolených členů AS UTB, 

kteří složí svůj slib. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o skutečnosti, že prof. Prokop byl zvolen 

předsedou Asociace U3V. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel bod Různé. 

Děkan doc. Buňka informoval o statickém posudku budovy U1. Sdělil, že budova není 

v havarijním stavu, ale není vhodná k rozsáhlé rekonstrukci. Informoval o probíhajícím 

statickém měření na sloupech. Zároveň požádal rektora a kvestora, aby vyřešili 

dislokační řešení FT.  

 Dr. Beníček se dotázal na stavební úpravy prostor, které patří Domu kultury. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že zatím není zamýšleno řešit stavební úpravy prostor, 

které nepatří fakultě. Vše se bude řešit až po vyjádření rektora a kvestora. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 21. 3. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 
Ve Zlíně dne: 7. 3. 2016 
Konec zasedání: 14:17 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


